

videovergadering

Datum 2 maart 2021

Tijd: 20:00 uur

Plaats: Thuis

Deelnemers Rein Verhoeven, Sjaak Verstegen, Juul de Bont, Peter Rijnen, Rob Smeets, Huub Geurts, Bas van Treek, Maarten Berbers, Roy Moeskops, Wim Geurts, Noël Deryckere en Cas Jost

1. Welkom

Maarten heet iedereen welkom op deze videovergadering. Een bijzonder woord van welkom voor Roy Moeskops, Noël Deryckere en Cas Jost.

2. Notulen vorige vergadering d.d. 2 februari

Sjaak: reactie parochie over vervanging lampen kerkklok. Geen reactie ontvangen. Bas stuurt herinnering Maarten: kunstwerk Miyagi aan de Sleijbergweg: De waterstand is momenteel nog te hoog om een start te maken met het project. In de loods bij Van Rens worden momenteel de spanten gemaakt.

Bas: wat doen we met de dodenherdenking. Bas zoekt contact met de werkgroep, Wim Verhofstad en Vincent Gerrits. Mogelijk wordt er ook namens de dorpsraad een krans gelegd.

Bas: bijeenkomst dorpsraden oude gemeente Vierlingsbeek is wederom verzet. Nu naar 29 maart.

Maarten: Neemt contact op met voorzitter dorpsraad Overloon over onze vertegenwoordiger inzake het dossier de Peel.

Bas: gesprek Ruud Kusters. Die gaan we inplannen als de resultaten WIU binnen zijn.

3. Ingekomen stukken:

Woningbehoefte zoals ingeschat door de gemeente blijkt met name voor Vierlingsbeek te laag. Gemeente moet benaderd worden om bouwgronden te ontwikkelen. Peter geeft aan dat dit ook terugkomt bij de kernendemocratie. Het zal één van de onderwerpen zijn van de thema's die ervoor zorgen dat een dorp leefbaar is én blijft. Vanuit dit gremium worden gegevens in maart van dit jaar aangeleverd. Peter zorgt dat cijfers binnenkomen. Het onderwerp wordt op de volgende agenda geplaatst. Wel hebben we in een vorig overleg aangegeven mogelijk eerst de ontwikkelingen rondom 't Hulder af te wachten. Verder geen opmerkingen over de ingekomen stukken.

4. Algemene informatie:

4.1 Voorstel reserveren budget VVV

Sjaak stelt voor om jaarlijks € 350,- te reserveren vanaf 1 januari 2020. Op het moment dat er nota's zijn worden deze ingediend en worden deze betaald tot dit maximum. Het vergt alleen voor de penningmeester een aanpassing in de administratie. De vergadering gaat hiermee akkoord.

4.2 Kasverslag 2020 en verslag kascommissie

Sjaak geeft als lid van de kascommissie een toelichting op de kascontrole (Juul en Sjaak). De cijfers kloppen met de publicatie door de penningmeester.

conclusies:

- Vergaderingen MFA hebben redelijk zwaar gedrukt op het budget (deze kosten trachten we nog te verhalen op de gemeente)
- Rekening VVV (nabetaling) zie notulen van vorig jaar
- Werkgroep groen heeft geld overgehouden.

De kascommissie blijft dit jaar ongewijzigd. Er zijn geen andere kandidaten die zich aanmelden dus gaat de vergadering hiermee akkoord. (Sjaak was aftredend).

4.3 Jaarverslag 2020

kort, bondig en duidelijk. Opmerkingen:

- Live vergaderingen begin 2020 waren goed bezocht
- Werken aan de betrokkenheid van de gemeenschap/dorpsraad

- 2021 groen en natuurbeheer toevoegen. Hoe zien we groen in de toekomst
- Jaarlijks in november plaatsen we een artikel in Globaal wat er is bereikt. Tevens plaatsen we dan een oproep wat mensen belangrijk vinden in het nieuwe jaar.
- Diversen: Het veiligstellen van de kerkbanken kan weggehaald worden, daar de kerk is aangekocht door SLV.

4.4 Rooster van aftreden

Aftredend is Peter Rijnen en Huub Geurts. Ze stellen zich beiden herkiesbaar. Er zijn geen tegenkandidaten. De vergadering gaat akkoord met deze herbenoemingen.

4.5 Stand van zaken MFA Vierlingsbeek

Op 2 februari is er een gesprek geweest met de wethouder, mevrouw Hendriks en twee ambtenaren (Van Oort en Martens). N.a.v. dit gesprek zijn er een aantal aanvullende vragen gesteld waarop de kerngroep MFA antwoord heeft gegeven. Deze antwoorden zijn naar de wethouder gezonden, alsmede naar alle leden van de gemeenteraad. Op 11 maart is er een werkoverleg tussen de leden van de gemeenteraad. Voorafgaand aan dit overleg zullen wij een zoommeeting plannen met alle leden van de gemeenteraad waarbij men ons vragen kan stellen n.a.v. het rapport en de gestelde vragen door de wethouder. Een van de hoofdvragen is het opstellen van een sluitende exploitatiebegroting. We zijn tevens in een goed overleg met Sambeek, waar een vergelijkbaar traject loopt.

4.6 Overlast hondenpoep

Er komen weer diverse meldingen binnen inzake overlast van hondenpoep. De vergadering is ook van mening dat het op een aantal plaatsen beter gaat. Toon Michiels heeft ook een klacht ingediend. De vergadering is van mening dat oproepen in Globaal niet effectief zijn. De beste oplossing is om het probleem op een ludieke manier aan te pakken. Over het algemeen gaat het steeds beter, mede door de geplaatste bakken voor hondenpoep. Ook is er een klacht binnengekomen vanuit de Beekstraat. Rein gaat in overleg met die persoon en bekijkt wat we kunnen betekenen voor haar buurt. Sjaak vraagt op hoe de APV in elkaar steekt. Een idee is om de personen die de bakken legen op het einde van het jaar te verrassen met een kleinigheidje.

4.7 Buurtkracht (onder voorbehoud)

De vertegenwoordiger is wederom niet ingegaan op de uitnodiging. Onderwerp zal van de actielijst afgevoerd worden.

4.8 Stand van zaken kernendemocratie

Peter geeft een korte toelichting. Roy en Peter hebben een sessie bijgewoond met het bedrijf wat verantwoordelijk is voor dit project. De bedoeling is om een toekomstvisie te maken met verschillende burgers (bouwteam) in maximaal twee bijeenkomsten. De samenstelling dient zo divers mogelijk te zijn. De deelgebieden zijn: ondernemen, leven, ontspannen, zorgen en leren. De samenstelling in een bouwgroep bestaat uit: categorie 14-17, 18-29, 30-40, 40-50, 60-70, en 70+, verenigingen, ondernemers en afvaardiging van de dorpsraad. Peter en Roy zullen het bouwteam voor de volgende vergadering van de dorpsraad samen gaan stellen. Het uiteindelijke plan wordt eerst geaccordeerd door de dorpsraad voordat het gepubliceerd gaat worden.

5. **Rondvraag:**

Bas: Niko wil op achtergrond meedenken m.b.t. de kernendemocratie, echter niet middels zoomsessies. Verder wil hij zich vooral fysiek inzetten voor de dorpsraad (groengroep).

Noël: Is geïnteresseerd in de ontwikkeling van het dorp binnen de gemeente. Hij wil informatie ontvangen inzake de kernendemocratie en demografische gegevens van de gemeente.

Roy: Heeft geen bijlagen ontvangen. In het vervolg worden alle stukken naar iedereen gestuurd.

Bas: Waar komen de toegangspoorten naar de Maasheggen. De voorlopige planning zijn de locaties: Schutskooi in Vortum, in Oeffelt bij de Meent bij Het Veerhuis en bij de sluis in Sambeek. Mogelijk komt er een vierde in Vierlingsbeek in de toekomst.

Bas: Subsidie 't Kapelleke bij het Prins Bernhardfonds. Dit vergt een langere tijd. Aanvraag is in behandeling bij Huub en de heer Achten. Deadline kan verschoven worden naar eind van het jaar.

Wim: Op initiatief van Geert Verheijen en Marius Grutters worden er heggen gevlochten bij de Klaphekken.

Huub: Het welkomstpakket is compleet. Adressen van nieuwe bewoners kunnen aan Huub doorgegeven worden. Op de site wordt nog een artikel geplaatst.

Rein: Op electriciteitskasten kunnen mogelijk posters van Vierlingsbeek van vroeger geplaatst worden. Wil de dorpsraad hieraan bijdragen? Op de WIU is dit onderwerp ook geplaatst. We wachten de besluitvorming van de gemeente af, alvorens hierover een besluit te nemen.

Maarten: Bijeenkomst AZC en overlast. Op initiatief van VVD is er een zoomsessie geweest met staatssecretaris mevrouw Broekers Knol. De veroorzakers van overlast zijn veelal een kleine groep jongere mensen uit veilige landen. In Vierlingsbeek wordt, m.u.v. de directe omgeving van en ten westen van het station, nauwelijks overlast ervaren.

Noteer al vast de volgende vergaderdata

2021:

Dinsdag 4 mei
Dinsdag 1 juni
Dinsdag 6 Juli
Dinsdag 7 september
Dinsdag 5 oktober
Dinsdag 2 november
Dinsdag 7 december

Actielijst:

Actiehouder	Actie omschrijving	Datum Herkomst	Datum afroning gepland
Maarten	Afspraak Ben Albers en Peter Stevens inzake de Peel	03-11-20	02-02-21
Peter	Samenstellen bouwteam kernendemocratie	02-02-21	02-03-21
Bas	Mail Parochie inzake kapotte lampen kerkklok (herinnering)	02-02-21	02-03-21
Rein/Jan	Afspraak maken met Beekstraat inzake overlast hondenpoep	02-03-21	06-04-21
Bram	CPO bouwen stand van zaken	03-11-20	06-04-21
Huub	uitreiken welkomspakketten alsmede publicatie op de site	02-03-21	06-04-21
Wim	dodenherdenking. Suggestie elk jaar krans leggen door DR	12-05-20	04-05-21
DB	gesprek arrangeren met Ruud Kusters en Andrea inzake procedure WIU meldngen	17-04-20	06-07-21
Huub	Hoekje inrichten werk dorpsraad bij Plus, Bieb, Kerk?	02-02-21	03-09-21
Bas	Behoeftte peilen onderhoud KBO/DR (i.v.m. corona is dit punt verschoven naar2021)	12-05-20	03-09-21
Huub	Subsidie aanvraag bij Prins Bernhard Cultuurfonds t.b.v. kappeleke	12-05-20	07-09-21
DB	Evaluatie carnavalsvereniging (i.v..m.corona kan dit punt doorgeschoven worden naar 2021)	04-02-20	02-11-21
Wergroep Statuten	Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement	01-10-19	31-12-21
wergroep kermis	stand van zaken (i.v.m. corona doorgeschoven naar 2022)	12-05-20	01-01-22
Rein/Jan	watertappunt station Vierlingsbeek	07-01-20	07-01-22